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Úvodní slovo předsedy
V ruce držíte desáté tištěné číslo našeho 
touškovského Sporťáku. Bohužel v této 
tištěné formě se jedná o číslo poslední. 
Nadále budeme vydávat Sporťák pouze v 
elektronické verzi. Důvod je prostý, a to 
jsou finance. Když jsme před pěti lety s 
tiskem začínali, byli jsme na třetinové ceně. 
Nyní nás jedno číslo stojí přes padesát 
tisíc korun, a to už je neudržitelné. Příjmy 

nám dlouhodobě zůstávají stejné. Ale výdaje razantně rostou, 
respektive ceny za výdaje. Takže hledáme cesty, jak udržet 
vyrovnaný rozpočet. Všichni členové, kteří mají zaregistrovaný 
email, dostanou každé další číslo na email. Ostatní nám mohou 
na titulní stránce webu Sokola poskytnout svůj email a přihlásit 
se tak k odběru novinek. Sledovat můžete také naše sociální sítě, 
kde budeme pravidelně informaci a odkaz na Sporťák zveřejňovat. 
Pevně doufám, že se jedná o dočasné řešení, protože ty čtyři stovky 
sportujících dětí si určitě zaslouží pořádnou publicitu.  
  Ale přejděme k našim plánům v letošním roce. Lednová 
zimní soustředění a badmintonový turnaj jsou za námi, 
únorový Sportovní ples také. V březnu jsou cyklisté v Itálii 
na soustředění a fotbalistům začíná sezóna. Duben načneme 
valnou hromadou a dále bude patřit fotbalovému Touškováčku 
a Májce, květen zahájí cyklistický týden s pohárem PPK a 
Českým pohárem, uspořádáme sportovní den pro ZŠ a MŠ ze 
širokého okolí. V červnu nás čeká šachový turnaj Pod širákem, 
Olympijský běh, ukončení sezóny fotbalových týmů a zájezd na 

zahraniční fotbalový turnaj do polského Krakova. O prázdninách 
bychom vám chtěli opět přivést týmy Viktorky Plzeň a poslední 
prázdninový víkend si zaskáčeme na trampolínách Touškoskok 
aneb HOP do školy. Mezitím šest tenisových turnajů, fotbalové 
a volejbalové zápasy, šachový přebor a jeden cyklistický závod za 
druhým. Tak nám držte palce a jedeme… ■	 	 	

za celý tým TJ Sokol Město Touškov
předseda Pavel Foltýn st.

Zprávy z výkonného výboru
•  uskutečnil se Noční běh 2023
•  uskutečnil se Sokolský běh Republiky 2023
•  uskutečnilo se posezení se sponzory a trenéry TJ na Šalandě
•  podána na město žádost o poskytnutí finančních prostředků 
    na rok 2024
•  fotbalisté se opět zúčastní zahraničního turnaje, tentokrát
    v Polsku, kategorie MP, SP, MŽ a SŽ
•  dne 17.11. 2023 se uskutečnil turnaj Pilsner Urquell open
    v šachách 
•  dne 16.12. proběhne turnaj O pohár starostky města v KCMT
    v šachách
•  řeší se spolupráce s Coerver coachingem - školení trenérů,
    campů pro fotbalisty, atd.   
•  podána reklamace ohledně odlupující se fasády a také 
    propadlého chodníku v reálu TJ
•  dne 27.1. 2024 se uskutečnil turnaj v badmintonu pro dospělé
•  uskutečnil se badmintonový trénink pro zájemce před turnajem 
•  zaregistrován T-Mobile Olympijský běh 2024
•  proběhla revize tlakových nádob
•  dne 6.2. 2024 proběhlo vyčištění studny
•  objednány nové dveře do studny od firmy Pavel Janča
•  proběhl pravidelný servis a oprava Husqvarny Rider před letním   
    obdobím
•  proběhl pravidelný servis traktůrku Stiga, ruční sekačky a       
    křovinořezu ve firmě AZ Servis před letním období    
•  byla objednána velká regenerace travnaté plochy na léto
•  proběhla revize tlakových nádob, elektriky v areálu TJ a další…
•  dne 5. dubna 2024 proběhne nevolební členská schůze TJ

•  byla podána dotace na Plzeňský kraji na výměnu povrchu
    na víceúčelovém hřišti v areálu TJ
•  uskutečnil se sportovní ples 2024
•  byla podána žádost o dotaci na činnost na kraj
•  byla podána všechna vyúčtování dotací za rok 2023

Nabídka inzerce

Nabízíme možnost otištění vaší inzerce
v tomto Sporťáku.  Máme náklad

5000 výtisků 1x za půl roku. 
Bližší informace:

info@tjsokolmestotouskov.cz

▲▼ Snímky z plesu TJ Sokol Město Touškov, kapela JENNY.CZ



Co se dělo
v posledním půl roce
► Sportovní den ZŠ a MŠ – 20. září
Ve středu 20. září to byla nádhera... Krásné počasí a doposud 
nejvyšší účast dětí. Autobusy jsme navezli asi dvacet tříd ze 
širokého okolí k nám do sportovního areálu, kde jsme připravili 
sportovní náborový den. Zázemí si školy vytvořily pod velkým 
stanem a pustili se do sportování. Děti si ve skupinkách vyzkoušely 
celkem 26 pohybových disciplín zaměřených na fotbal, běh, 
skákání, ale i kolo, přetahování atd. Tentokrát nám přálo počasí 
a děti si neskutečně celé dopoledne užily. Jako vždy nám výrazně 
pomohli organizátoři z řad deváťáků, kteří se nejen zapojili toho 
dne, ale spousty jsme kooptovali do trenérského týmu.

► Noční běh – 13. říjen
První ročník nočního běhu dopadl nad očekávání. Ve dvou dětských 
a jedné dospělácké kategorii startovalo devět desítek běžců. Ve 
štafetě se navíc objevily další dva týmy. Netradiční čas a trať 
vedoucí městem a lesem přilákaly nejen běžce, ale i povzbuzující 
diváky. Do půlnoci jsme zvládli vyhlásit i všechny medailisty.

► Sokolský běh republiky – 28. říjen
Další běžeckou akcí je Sokolský běh republiky, tento běh už 
pořádáme potřetí. Na start se postavilo přes 50 běžců od dětí až po 
dospělé. A doufáme, že každý rok bude kapacita závodu stoupat.

► Ukončení sezóny všech fotbalových týmů
Konec října a začátek listopadu patřil závěrečným všech 
fotbalových týmů, děti si zahrály proti maminkám a ty starší proti 
tatínkům, dospěláci odehráli svá poslední utkání na zhruba měsíc 
se všichni uložili k zimnímu spánku, aby se naplno pustili do 
přípravy na jarní část soutěže.

► Šachový Turnaj o pohár starostky Města Touškova – 16. 
prosinec
Poprvé se hrálo v KCMT a přihlášeno bylo rekordní množství 
šachistů. Celkem 27 hráčů se utkalo v devíti partiích a k vidění byly 
krásné šachové bitvy.

► Šalanda – 17. prosinec
Pravidelné setkání sponzorů, trenérů, členů VV poslední neděli 
před Vánoci přineslo nejen zhodnocení celého roku 2023, ale 
hlavně hodně zábavy a toho nejlepšího piva.

► Badmintonový turnaj pro veřejnost - 27.leden
Naši Rakeťáci uspořádali další ročník turnaje pro širokou veřejnost, 
kterému poprvé předcházel i otevřený trénink pro amatéry. Turnaj 
měl velkou obsazenost a vysokou sportovní úroveň.

► Sportovní ples - 16.únor
Tradičně jeden páteční večer v únoru nám zpestřila kultivovaná 
zábava, tanec a zpěv v podání kapely JENNY.CZ, opět plný sál, 
bohatá tombola, ale hlavně skvělá zábava.
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Změny v areálu TJ
Během listopadu 2023 byla dokončena výměna prken na umělé trávě v areálu TJ. Peníze 
na výměnu prken jsme získali z Nadace ČEZ, kde nám široká veřejnost pomohla svými 
sportovními výkony k získání potřebného počtu bodů. Brigády se zúčastnilo přes 15 členů 
TJ od mladších žáků po A-tým, děkujeme! Dále se po čtyřech letech opět vyčistila studna, 
která nám zásobuje vodu do celého areálu TJ. A jako každé zimní období začínají revize v 
areálu TJ, od elektriky po tlakové nádrže. ■



Co nás čeká a je před 
námi
• Velikonoční turnaj v Bohouši – 
28.března
Příznivci karetní hry se tradičně večer 
sejdou na touškovský turnajem se 
zajímavými pivními cenami

• Valná hromada TJ – 5.dubna
První pátek v dubnu se uskuteční 
pravidelná členská schůze TJ

• Touškováček 2024 – 28.dubna
19.ročník fotbalového turnaje mladších a 
starších přípravek se uskuteční poslední 
dubnovou neděli za účasti osmi týmů 

• Májka – 30.dubna
jako každý rok i letos, 30.dubna, dojde na 
pálení čarodejnic, tedy spíše stavění máje v 
našem areálu, opékání buřtů a zábava pro 
děti, ale i dospělé 

• Velká cena Města Touškova – 1.května
poprvé pojedeme Velkou cenu horských kol 
uprostřed týdne, v rámci AC heating cupu 

se u nás představí na čtyři stovky jezdců, 
aby se připravily na nadcházející víkend

• ČP MTB XCO Město Touškov 2024 – 
4.-5.května
největší domácí podnik závodu horských 
kol a nyní dokonce v olympijské sezóně, u 
nás se budou rozdávat poslední bodíky do 
olympijské nominace a my všichni budeme 
držet palce Ádě Holubové, aby Paříž klapla

• Sportovní den ZŠ a MŠ – 15.května
tradiční sportovní den pro děti prvních 
a druhých tříd a předškoláky, děti se na 
mnoha disciplínách v celém areálu TJ 
seznámí s různými sporty a stráví v pohybu 
celé dopoledne

• Tenisový turnaj dámská čtyřhra – 
25.května

• Tenisový turnaj mužská čtyřhra – 
26.května

• Dětský den v areálu TJ – 1.června

• Šachový turnaj Pod širákem – 8.června
Druhý ročník pěkné akce ve venkovním 
prostředí nabídne sobota 8.června

• Jubilanti – 8.června
Poslední domácí zápas A týmu bude spojen 
s předáním drobných dárků, ale hlavně 
poděkováním a posezením starých pánů 
a bývalých sportovců s letošními jubilanty 
(60, 65, 70, 75 atd. let)

• Tenisový turnaj mužská losovaná 
čtyřhra – 8.června

• Tenisový turnaj dámská losovaná 
čtyřhra – 9.června
• Olympijský běh – 19.června
v polovině června proběhne dnes už tradiční 
domácí běh dětských i dospěláckých 
kategorií, odstartujeme společně s celou 
republikou výstřelem v Českém rozhlasu

• Zájezd na turnaj Polsko Krakov – 21. – 
23.června
letos nás do zahraniční pojedou prezentovat 
týmy mladší a straší přípravky a mladších a 
starších žáků

• Tenisový turnaj smíšená čtyřhra
„O putovní tenisák“ – 29.června

• Letní cyklistický kemp pro děti - 
červenec

• Přípravné zápasy Viktorie Plzeň –
v červnu nebo v červenci bychom opět 
rádi přivítali na naší půdě plzeňskou 
Viktorii a potěšili se přípravnými zápasy 
prvoligového týmu

• Školení trenérů Hracholusky – 
tradiční prázdninová vzdělávací akce pro 
trenéry 
• Hudební léto na hřišti 
od dubna do září bude probíhat hudební 
vystoupení mnoha českých kapel, revivalůi 
místních borců
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30.4. májka
18.5. začátek léta rocková    
             diskotéka 20:00
1.6.    Kabát revival 21:00
15.6. Knaipen roll 20.00
13.7. Retro párty 20.00
19.7. Lucie revival 21:00
10.8. Pivní stezka s hudbou 
17.8. Turbo revival 21.00
7.9.    Oslava šenku na hřišti 
14.9. Kabát revival vol 2       
             20.00

• A tým Město Touškov po 
20 letech –  xxx - 3.srpen
Už je tomu 20 let, co 
jsme poprvé postoupili 
do krajského fotbalového 
přeboru Plzeňského kraje, 
na začátku srpna se sejde 
úspěšný tým včetně trenérů 
a odehraje přátelský zápas 
s atraktivním soupeřem a 
následně zavzpomíná na 
krásnou dobu v naší kolibě.

• Letní fotbalový kemp pro 
děti – srpen

• Šachový Turnájek v 
holaňdanech – 17.srpna
Nevšední turnaj dvojic s 
výměnou šachových figurek 
na hřišti.

• Touškoskok aneb HOP do 
školy – 31.srpna
Poslední prázdninový víkend 
bude patřit přípravám 
do školy a loučení se s 
prázdninami, my tomu 
pomůžeme druhým ročníkem 
skákání na trampolínách s 
cvičitelkou Míšou.

• Sportovní den pro ZŠ a 
MŠ – 11.září
Tradiční sportovní den pro 
děti prvních a druhých tříd 
a předškoláky, děti se na 
mnoha disciplínách v celém 
areálu TJ seznámí s různými 
sporty a stráví v pohybu celé 
dopoledne.

• Tenisový turnaj losovaná 
smíšená čtyřhra – 21.září

D Ě T S K Ý
P Ř Í M Ě S T S K Ý
C Y K L I S T I C K Ý
T Á B O R

Přihlaš se
teď

M Ě S T O
T O U Š K O V

Děti se mohou těšit na:

Cena včetně
stravy: 3 990Kč

www.sokoltouskov.cz
Adéla Foltýnová:

adelka.folty@seznam.cz

Výlety na kole
Jízdu v terénu
Přiučení se spousty nových
dovedností
A hlavně na spousty zábavy
a dobrodružství!!!

22.-26. 7. 2024

6-12let

Stačí ti jen vlastní kolo a helma!
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Malí sokolíci
V posledním článku jsme psaly o tom, že se Malí sokolíci rozrůstají.
A oni se nám rozrůstají tak, že od září 2024 přidáváme další 
hodinu cvičení  v úterý.
  Malí sokolíci jsou děti namíchané ve věku 2 – 5 let. A je 
báječné vidět, jak různě staré děti mezi sebou při cvičení nemají 
potíže a spolupracují. Ti nejmenší, když přijdou na první hodiny, 
si nový prostor tělocvičny, který neznají, „osahávají“ tak, že běhají 
sem tam a  rodiče s nimi, nebo spíš za nimi. Po pár hodinách je 
už ale krásné pozorovat, jak se  zapojují tím, že napodobují své 
starší kamarády a po pár týdnech už vědí, co je čeká a krásně 
spolupracují. Cílem je, aby si děti hodinu užily, aby je cvičení bavilo 
a tím se v nich probouzela radost z pohybu.
  Hrajeme hry, říkáme si říkanky, zpíváme písničky, které se 
pojí s nějakým pohybem. Připravujeme „opičí dráhy“, které musí 
přelézat a přeskakovat. Děti se tím seznamují se cvičícím nářadím, 
kterým je naše tělocvična vybavena. Jsou to kruhy, bradla, švédské 
bedny, lavičky, kozy… Rozvíjí se tím v nich obratnost, zručnost, 
pozornost, ohleduplnost. Smysl pro kolektivní sport, protože se 
navzájem vnímají a učí se „na sebe slyšet“. Do tělocvičny chodíme 
cvičit v zimě a v případě špatného počasí. Když vysvitne sluníčko 
a je teplo, cvičíme venku na hřišti TJ Sokol. Cvičit s námi chodí 
nejen děti touškovské, ale i z okolních obcí. Když nám odrostou, z 
naprosté většiny pokračují v dalších sportovních oddílech TJ, které 
už jsou zaměřené konkrétně – fotbal, cyklistika…
  Těší nás to, vnímáme to jako svou dobře odvedenou práci, 
že jsme v nich radost z pohybu spolu s rodiči nejen probudili, ale i 
udrželi :-) ■

A kdy se scházíme?
Pondělí 16 – 17 hod
Středa 16 – 17 hod a 17 – 18 hod

NOVĚ OD ZÁŘÍ 2024                                                                                                                                     
Úterý: 16 – 17 hod

Trenérky: Věrka, Lenča a Ivet                                                                                                            
Instruktorky : Anetka, Maruška a Amálka

Velcí sokolíci
Zdravíme všechny příznivce Sokola. Velcí sokolíci ještě i na konci 
zimy cvičí ve vnitřních prostorech dolní základní školy.  Využíváme 
veškeré vybavení tělocvičny, zařazujeme cviky na rychlost, 
obratnost, postřeh i koordinaci celého těla.  Protože máme rádi 
zábavu, naše hodiny nejsou jen o házení míčem nebo opičí dráze. 
Rádi si zahrajeme i netypické hry jako Na piráty, Mrkvička, Ptáčky, 
Rybník nebo si hrajeme s padákem. Přejeme všem klukům i holkám 
krásné jaro a spoustu sportovních aktivit uvnitř i venku. ■

trenérky Petra, Monča a Terka
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Velcí sokolíci - sportovní školička pro děti 4-8 let

Ve cvičení se věnujeme především pohybové 
průpravě. Děti ze školičky budou moci následně 
pokračovat v našich dalších sportovních oddílech.
Přijďte mezi nás. Bližší informace Vám ráda poskytne
Petra Zuzáková na tel.: 776669405
ROZPIS CVIČENÍ: každý čtvrtek 17:00 - 18:00 hod.



Fotbalová sezóna 2023/2024
A TÝM

Do podzimní části sezóny jsme vstoupili ve velkém stylu. První 
branku nám vstřelil až soupeř z Chrástu v pátém kole. Na 
sedmý zápas podzimu jsme z pozice favorita zajížděli do Horní 
Břízy. Tam se ukázaly zkušenosti kluků z Béčka domácích, 
kteří nám připravili první prohru. Chleba se začal lámat v 
domácím zápase proti rezervě Rokycan. Sportovně musím 
přiznat, že nás béčko Rokycan zaslouženě porazilo a začalo 
se vzdalovat v tabulce. Zápas, který nám opravdu nevyšel, 
následoval hned další týden. Posílené Vejprnice B neměly 
slitování a naše poslepovaná sestava marně dotahovala. Dvě 
odlišné prohry v řadě byly nepříjemné, ale šok následoval v 
domácím zápase proti Strašicím. Ztráta dvou bodů v poslední 
minutě kazí celkový dojem z průběhu celého podzimu. Ten 
uzavíráme vítězně v Plasích. Celkových 26 bodů je pro srovnání 
stejně jako minulý podzim. Ve třinácti odehraných zápasech 
jsme osmkrát zvítězili, dvakrát skončilo utkání remízou. 
Porazit nás dokázaly jen rezervy týmu vyšších soutěží. Naší 
snahou pro jaro bude hájit třetí příčku. Přípravu jsme zahájili 
po Novém roce prakticky se stejným kádrem. ■	 	

 trenér Marek Votípka

Soupiska A tým 2023/2024

Brankář:  Šilhánek Luděk, Nedvěd František

Obrana:    Voith Roman, Fajer Dominik, Šimice André, Půta   
    Filip, Havel Patrik, Sládek Ondřej

Záloha:      Rolko Zdeněk, Karbusický Ondřej, Špánek   
    Jaroslav, Zahradník Jan, Vyšata Pavel, Hodek Lukáš
Útok:     Foltýn Pavel, Bouzek Matěj, Trsek David
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▲ Přípravné utkání A-tým - Kaznějov (3.3. 2024, Horní Bříza)

B TÝM

Podzimní sezóna by se oproti konci jara dala zhodnotit úspěšně, 
scházeli jsme na zápasy v hojném počtu i s podporou kluků z 
dorostu i z áčka a jednou týdně jsme se scházeli na tréninku. 
Jarní část začínáme již v březnu a doufám, že minimálně účast a 
chuť do fotbalu bude stejná jako na podzim. ■	 	

 trenér Aleš Wagner, vedoucí Pavel Vyšata 

◄ zápas MSM, B-tým x VS Plzeň (28.10.2023, Město Touškov) 

DOROST

Po loňském úspěchu v soutěži se nám podzim moc nevyvedl. 
Skončili jsme na 9. místě tabulky s 15 body. Příprava začala 29. 
července, kdy jsme sehráli dvě přípravná utkání. Trénovalo se 
3x v týdnu. V týmu bylo 21 hráčů, během podzimu skončilo 5 
hráčů s aktivní činností, všichni ve věku 15 let. Bohužel se nám 
nevyhnula zranění klíčových hráčů a na kvalitě zápasů to bylo 
znát. Nedvěd stopka na 4 zápasy, Trsek 4 zápasy, Nový 6 zápasů. 
Za podzim byl vyhodnocený jako nejlepší dorostenec Ondřej 
Zach a zároveň byl i nejlepší střelec dorostu s 19 brankami. 
Pochvalu si zaslouží v brance Fanda Nedvěd - v obraně Šedivý 
Jakub - v záloze Trsek David a Šedivý Lukáš. Nejlepší docházku 
na tréninky měl Šedivý Jakub 93 %. Odtrénováno bylo 34 
tréninků. Celková docházka na tréninky byla 65 %. Přípravu 
na jarní sezónu jsme začali od 10. ledna 2 x týdně. Máme 
vyjednány 4 přípravné zápasy na umělé trávě na Doubravce. 
Mistrovské zápasy začínáme 23. března v Líních. Docházka zatím 
nevalná 56 %. Sice je v kádru 18 hráčů, ale maximální účast na

▼Přípr. utkání: dorost - TJ VS Plzeň (3.2. 2024, SK Senco Doubr.) 

trénincích byla 12 hráčů. Jako omluva docházky, 
je velká marodka. ■	 	

trenér Zdeněk Synáč, asistent trenéra Aleš Král



STARŠÍ ŽÁCI

Podzimní část sezóny se klukům herně vydařila, jako trenér jsem 
ale čekal alespoň o 6 bodů více než nyní máme na kontě. Asi 
největší úspěchy jsou remízy s týmem Domažlic a Nepomuka. Za 
největší zklamání považuji zápas v Mrákově, kde jsme soupeři 
podlehli 2:1. Bohužel během podzimu nám opět nějací kluci 
skončili, a tak musím poděkovat mladším žákům, kteří nám chodili 
vypomoci. Zimní příprava začala druhý týden v lednu, tréninky 
byly 3x týdně, 1x v malé tělocvičně a 2x venku. Začátkem února 
proběhlo zimní soustředění. Naplánovaná jsou 3 přátelská utkání. 

25.2. se hrálo s TJ Sokol Lhota a účastníka městského přeboru 
jsme porazili 5:0, druhé utkání se hrálo opět s týmem z městského 
přeboru s Rakovou. Poslední zápas máme naplánovaný proti 
týmu, který hraje krajský přebor, je to tým Rapidu. Mistrovské 
utkání začínáme docela brzo, a to už 16.března. Tým se v zimní 
přípravě ustálil na čísle 15 hráčů, což je docela uspokojivé, ale ne 
dostatečné, takže bude opět potřeba pomoc od mladších.  ■	

Trenérské složení je hlavní trenér Miroslav Šiml,
asistenti Jaroslav Špánek, Dominik Fajer a Jan Špeta

MLADŠÍ ŽÁCI

Úvodem bych shrnul můj první půl rok u týmu jako poznávací. Jak 
ze strany mé k trénování této kategorie a trénování celkově, tak k 
hráčům a opačně. Odnesl jsem si spoustu poznatků jak z průběhu 
tréninkových jednotek, zápasů ze strany mé i hráčů a určitě máme 
před sebou spoustu práce. Odehráli jsme hodně utkání, ať už v 
soutěži nebo v turnajích O pohár hejtmana. Vzhledem k velkému 
množství utkání a na to navazujících zranění a absencí u spousty 
kluků jsme absolvovali malý počet tréninkových jednotek a to je 
věc, na které s trenéry během zimy a jarní části určitě zapracujeme. 
Dále bychom se chtěli posouvat i ve vývoji hráčů jako osobnosti, 
a to kladením většího důrazu na disciplínu a samostatnost hráčů 
na hřišti i mimo něj. Ale kluci ukázali také spoustu pozitivních 
věcí, a to herních nácviků z tréninku, vítězného ducha a nadšení 
a lásku k fotbalu, což je v tomto věku velmi důležité. Většinu 
žáků čeká poslední půl sezóny v této kategorii, a tak se všichni 
budeme snažit je učit vnímat fotbal jako kolektivní sport a co 
nejvíce je rozvíjet v jejich pohybových a fotbalových dovednostech, 
které jim pomohou v dalších fotbalových letech. ■	

trenér Luděk Šilhánek, asistenti Martin Považan a Pavel Jančík
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STARŠÍ PŘÍPRAVKA

Podzimní část jsme oproti loňsku začali v počtu 13 hráčů, což 
je hezký počet. Účastníme se opět turnaje starších přípravek na 
městě. Každý týden jsme odehráli jeden turnaj, který obsahuje 3 
zápasy. Po podzimu jsme skončili ve spodních vodách tabulky a 
na jaře budeme tedy v dolní skupině. Přes zimu jsme absolvovali 
zimní halovou ligu a také jsme se účastnili turnaje v Nýřanech, 
v plánu máme ještě přátelské utkání se Všeruby a Vejprnicemi. 
Na začátku února jsme byli také na soustředění na Zelené 
Lhotě, kde jsme nabírali jak herní, tak fyzickou kondici. Turnaje 
na jaře začínáme první týden v dubnu a na konci června se 
budeme účastnit mezinárodního turnaje v Polsku.  ■	 	

 trenér Pavel Foltýn ml.

MLADŠÍ PŘÍPRAVKA

Na podzim s námi začalo trénovat 13 malých borců od 6 do 8 let. 
Zahájili jsme srpnovým soustředěním, pokračovali fotbalovými 
tréninky, do kterých jsme vkládali další sporty, jako trénink boxu, 
trampolíny nebo lezeckou stěnu ve Stříbře. Celková tréninková 
účast za podzim byla vynikající 80,2 %. Podzim jsme zakončili 
vítězným zápasem s maminkami. V rámci soutěžních utkání 
se nám tolik nevedlo a nevyhráli jsme ani jeden zápas a na jaře 
budeme hrát spodní skupinu s přijatelnějšími soupeři. Před Vánoci 
jsme se rozloučili vánočním turnajem dětí, tatínků, strejdů apod. ►
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PŘEDPŘÍPRAVKA

Zdravím všechny čtenáře a především všechny PIDILIDI. Jak 
se všichni máte? Doufáme, že skvěle. Budeme rádi, když se 
na nás přijdete podívat a zkusíte si s námi zasportovat. Pokud 
vás to bude bavit, tak s námi můžete zůstat trénovat. Všichni 
budeme moc rádi. Tréninky jsou vedené hlavně tak, aby dětičky 
rozvíjely celkový pohyb, bavilo je to a těšily se na další. Máme 
u nás holky i kluky ve věku od 4 do 6 let, pár jich je i 7letých. 
Trénujeme každou středu a pátek od 16:20 do cca 17:30. 

A teď už něco k hodnocení. Podzimní část sezóny opět nemůžu 
hodnotit jinak než kladně. S trénováním jsme začali na začátku 
září. Do listopadu jsme chodili ven a od listopadu do haly. Pár 
dětiček na podzim skončilo, ale spoustu nových k nám zase přišlo. 
Celý podzim chodilo v průměru 16 dětiček za jakéhokoliv počasí. 
Nejhojnější účast byla 23 dětí, což je krásné číslo. V neděli 3.9. jsme 
se zúčastnili turnaje v Rokycanech. Hrálo se stylem 3+0 a 10 minut 
jeden zápas. Mezi zápasy byly tříminutové přestávky. Hřiště bylo 
rozděleno na 3 menší hřiště, na kterých proti sobě dětičky hrály. 
Vždycky hrálo 6 týmů a zbytek odpočíval, což přišlo vhod, jelikož po 
7. zápase už toho měly všichni celkem dost. Dohromady každý tým 
odehrál 10 zápasů. Hrálo se každý proti každému. Touškov přivezl 
2 týmy, které se v zahajovacím zápase turnaje utkaly proti sobě. 
Konkurence byla velká, ale přesto jsme dokázali skoro polovinu 
zápasů vyhrát. Dětičky to až na pár unavených chvilek velice bavilo. 
Na konci turnaje dostal každý hráč medaili a každý tým jeden 
společný pohár. Cílem turnaje totiž nebyly výsledky, ale to, aby si 
dětičky zahrály a aby je to bavilo, což si myslím, že turnaj splnil. 
Zúčastnili se - Tobík Pelant, Davča Bejvančivký, Luky Hodek, Benjí 
Janča, Maty Kubica, Miky Davídek. Jako trenérská podpora přijeli 
trenéři Lukáš a Ondra. Samozřejmě díky patří i všem rodičům. 
Během října jsme s několika dětičkami a rodiči šli na lampionový 
průvod. Když nám konečně napadl sníh, tak jsme šli místo 
tréninku na boby. Děti si to moc užily. Škoda jen, že sníh nevydržel 
déle. Na začátek prosince byla naplánována dokopná, které se 
zúčastnilo 13 dětiček. Dokopná proběhla v přátelském a veselém 
duchu. Síly v zápasu proti sobě změřily maminky s babičkami a 
tetičkami proti dětičkám. Výsledek nebyl až tak důležitý jako to, 

že se všichni náramně bavili. Takže srandy bylo plno, jídla bylo 
plno a břicha byla taky plná. Po zápasech proběhlo zhodnocení 
podzimu, ocenění dětí, předání drobných cen a také nás navštívil 
Mikuláš, anděl a čert, kteří přinesli drobné odměny. Dětičky 
samozřejmě musely říct básničku a ukázat něco, co se naučily na 
tréninku. Celkově máme 29 dětiček. Spolupráce s rodiči funguje na 
velice dobré úrovni. Když je potřeba, tak jsou ochotni i zaskočit za 
trenéra a pomoci nám s tréninkem, abychom eliminovali prostoje, 
a aby dětičky co nejméně stály a pořád byly v pohybu. V prosinci 
a v lednu jsme všichni měli zimní pauzu a na začátku února jsme 
na to opět vlítli. Zatím trénujeme v hale, ale na konci března se 
chceme přesunout ven na hřiště. Také nás čekají pláckové turnájky 
na Viktorce. Na jaře bychom chtěli udělat procházku po Touškově 
s tím, že bychom i cestou sebrali nějaké odpadky, abychom to tady 
v okolí měli hezké. Také pojedeme na soustředění, které bychom 
opět mohli udělat netradičně jako rozlučkové před prázdninami. 
U těch nejmenších je to hlavně o tom, aby byli spolu a brali to 
jako zábavu. Pyžamová párty a stezka odvahy mají vždy úspěch. 
Předpokládaný konec tréninků před prázdninami bude buď 
na konci června nebo začátkem července. Tréninky probíhají, 
jak už jsem psal výše, každou středu a pátek od 16:20 do cca 
17:30. Všichni jste vítáni. Budeme se na vás těšit.  ■	 	

 trenéři Lukáš, Ondra, Fanda, Vašek,
Honza a všichni naši PIDILIDI
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V lednu hned po dvou trénincích v hale jsme jeli na soustředění 
na Zelenou Lhotu, kde nám neskutečně vyšlo počasí – mráz, 
sníh, sluníčko a my poprvé na běžkách. Tři dny běžkování 
posunuly kluky o pořádný kus dál. Přes zimu nám skončili dva 
hráči, ale další tři přišli, takže nyní máme 14 dětí, zápasy se 
hrají 4+1, počet je dostačující. Největší problém je marodka, 

tak sníženou imunitu a nemocnost jsem ve své dvacetileté 
trenérské kariéře ještě nezažil. Vinou nemocí nám klesla 
účast na trénincích na průměrných 60 %. Věřím, že vše zlepší 
sluníčko a jaro, takže kluci vzhůru do boje… ■	 	

trenér Pavel Foltýn st.

▲ Podzim 2023: zavádění FC Viktoria Plzeň - mladší přípravka



ROZPIS: A-tým - I.B.třída, sk. C

Mladotice - M.T. SO 23.03.2024 15:00

M.T. - Chrást SO 30.03.2024 13:30

Dýšina - M.T. SO 06.04.2024 16:30

M.T. - Horní Bříza B SO 13.04.2024 16:30

Úněšov - M.T. SO 20.04.2024 17:00

M.T. - Volduchy SO 27.04.2024 17:00

Rokycany B - M.T. NE 05.05.2024 17:30

M.T. - Vejprnice B SO 11.05.2024 18:00

Strašice - M.T. SO 18.05.2024 14:00

M.T. - Plasy SO 25.05.2024 18:00

Mýto B - M.T. NE 02.06.2024 18:00

M.T. - Zruč B SO 08.06.2024 18:00

Zbiroh - M.T. SO 15.06.2024 16:00

ROZPIS: B-tým MSM

SK Roundá B - M.T. B NE 24.03.2024 15:00

M.T. B - Malesice B NE 31.03.2024 13:30

Druztová - M.T. B SO 06.04.2024 16:30

Chrást - M.T. B NE 14.04.2024 16:30

M.T. B - Roudná B SO 20.04.2024 16:00

Malesice B - M.T. B NE 28.04.2024 16:00

M.T. B - Druztová NE 05.05.2024 16:00

Senco B - M.T. B PÁ 10.05.2024 18:00

M.T. B - VS Plzeň SO 18.05.2024 15:30

M.T. B - Starý Plzenec 
B

NE 26.05.2024 14:00

ROZPIS: Dorost - KSD, sk. B

Líně - M.T. NE 24.03.2024 10:00

M.T. - Kozolupy/
Všeruby

NE 31.03.2024 10:00

Nýřany/Blatnice - M.T. NE 07.04.2024 10:00

M.T. - Horní Bříza NE 14.04.2024 10:00

Kralovice - M.T. NE 21.04.2024 14:00

M.T. - Mýto NE 28.04.2024 10:00

Mladotice/Hadačka - M.T. SO 04.05.2024 10:00

M.T. - Kaznějov NE 12.05.2024 10:00

Chotěšov/Stod - M.T. SO 18.05.2024 10:00

M.T. - Stříbro NE 26.05.2024 10:00

Letná - M.T. SO 01.06.2024 10:00

M.T. - Tlučná NE 09.06.2024 10:00

Radnice/Skomelno - M.T. SO 15.06.2024 10:00

ROZPIS: Starší žáci - KSŽ

M.T./Kozolupy - Nepomuk SO 16.03.2024 14:30

Třemošná - M.T./Kozolupy NE 31.03.2024 10:00

M.T./Kozolupy - Horní Bříza SO 06.04.2024 16:00

Staňkov/Holýšov - M.T./Kozolupy SO 13.04.2024 10:00

M.T./Kozolupy - Domažlice NE 21.04.2024 10:00

M.T./Kozolupy - Mrákov/Kout SO 27.04.2024 10:00

Nepomuk - M.T./Kozolupy SO 04.05.2024 10:00

M.T./Kozolupy - Třemošná SO 18.05.2024 10:00

Horní Bříza - M.T./Kozolupy NE 26.05.2024 10:00

M.T./Kozolupy - Staňkov/Holý-
šov

NE 02.06.2024 10:00

Domažlice - M.T./Kozolupy NE 09.06.2024 10:00

Mrákov/Kout - M.T./Kozolupy SO 15.06.2024 10:00

ROZPIS: Mladší žáci - MPMŽ, sk. A

M.T  - Raková PO 25.03.2024 16:00

Viktoria WU13 - M.T  PO 01.04.2024 16:30

M.T.   - Letná PO 08.04.2024 16:30

Viktoria U11 - M.T. ST 17.04.2024 17:30

M.T. - Rapid PO 22.04.2024 16:30

M.T. - Černice PO 29.04.2024 16:30

Křimice B - M.T. ČT 09.05.2024 16:30

M.T. - Lhota PO 13.05.2024 16:30

Slovan - M.T ST 22.05.2024 18:00

Rozpis zápasů - jaro 2024

Výsledky a hodnocení zápasů  najdete na www.sokoltouskov.cz
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„Sezónu 2023 jsem zakončila třemi týdny 
v Americe, kde mě čekala poslední dvě 
kola světového poháru (USA a Kanada). 
Z amerických SP jsem domů přivezla dvě 
umístění v top desítce. První sezóna v 
nových barvách týmu Rouvy specialized, 
v kterých budu pokračovat i sezónu 
příští, pro mě vyšla na jedničku a skvěle 
mi nahrála k zvýšení nominační šance na 
Olympijské hry v Paříži 2024. Po příletu 
mě čekalo zasloužené volno 
po sezóně, kdy jsem se zase 
vrhla do role studenta. Volno 
a první najíždění kilometru v 
domácích podmínkách uteklo 
co by dup, přišlo zkouškové 
období zimního semestru a 
první těžké tréninky. Po splnění 
studijních povinností mě čekalo 
první soustředění s českou 
reprezentací na Mallorce. Dále 
jsem pokračovala v přípravě na 
závody v italském Finale Ligure 

a za dva týdny mě čeká finální soustředění 
rovněž v Itálii (Toskánsko), kde absolvuji 
i první přípravný závod před začátkem 
olympijské sezóny. Sezónu oficiálně 
odstartuji v polovině dubna na světovém 
poháru v Brazílii..“ ■

Za TJ přejeme mnoho
dalších nejen závodních úspěchů!

Sledujeme naše odchovankyně. Slovo jsme dali Adéle Holubové

Rudolf Novák (nar. 1997) 
– v naší TJ působil v 
mládežnických týmech až 
do starších žáků
Napsal nám: „Fotbalový 
podzim se nám na Sencu 
nepovedl podle představ 
a s 11. místem panuje 
nespokojenost. V podzimní 
části jsem nastoupil k 15ti 
zápasům.  Zimní příprava 
byla intenzivní. Můžeme 
ji však hodnotit celkem pozitivně, z 11 zápasů jsme 8 vyhráli. 
Samozřejmě přípravné období je vždy dlouhé, takže už se 
těšíme na start soutěže. První mistrovské utkání odehrajeme 
v Českém Krumlově. Domeček se nám podařilo zrealizovat, 
takže Vánoce již byly v novém :-) Už se těšíme na realizaci 
zahrady...“■

Rudovi za TJ hodně gólů!

Sledujeme naše odchovance: fotbalista Rudolf Novák
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Dění v touškovském BIKE CLUBU
Za sezónou 2023 můžeme udělat tečku a zavřít kapitolu této 
knihy. Je úspěšně za námi. Mezi poslední závody, které do ní 
můžeme zařadit, jistě patří zářijové závody na Lopatárně a výjezd 
na Čerchov. Závody, které uzavřely sérii Plzeňské amatérské 
ligy horských kol. Na těchto dvou závodech jsme ukořistili pár 

medailí, hlavní zásluhu na tom mají: Honza Košťálek, Andrea 
Brabcová, Sára Vítková, Adéla Hauerová a Julie Vítková. Další 
členové touškovského oddílu přidali krásná umístění v top 10. 
Kromě závodů seriálu Plzeňské ligy horských kol dobíhaly závody 
seriálu MTB biatlonu a Talent cupu. Na těchto závodech jsme měli 
hojné zastoupení díky našim mladším a nejmladším závodníkům, 
kteří sbírali své první zkušenosti. Závodí se na lehčích tratích. 
Je to dobrá příprava na těžší kalibr, jako jsou závody Českého 
poháru. Poslední dva podniky měla na programu také Česká 
enduro série, jejíž zářijové zastávky byly na šumavském Špičáku 
a krušnohorských Klínech. Zásluhou Petra Zemana a Adély 
Foltýnové vezeme z posledních dvou zastávek stříbro a bronz.

Září je také posledním měsícem tréninků dané sezóny, jelikož 
naši bikeři mají za sebou dlouhou sezónu, táhnoucí se již od 
začátku jara. Je nezbytné tomu přizpůsobit tréninky a samozřejmě 
vložit zasloužené volno. Proto v devátém měsíci kalendářního roku 
2023 byl trénink zaměřen spíše na techniku a hry, aby těla mladých 
nevyčerpala svoji kapacitu. Příchodem října jsme vyhlásili třítýdenní 
volno, které si užili závodníci, trenéři, ale i rodiče, kteří jsou dětem 
celou sezónu k ruce, zajišťují dopravu na tréninky, závody. 

Přípravu na rok 2024 jsme zahájili o podzimních prázdninách 
v Klínech. Na klínských cyklotrialech jsme strávili 4 dny. Zábavnou 
formou jsme posbírali první důležité hodiny v sedle. Nejen děti 
byly nadšené ze společného soustředění, ale i rodiče, kteří se 
třetím rokem podzimního soustředění hojně účastní. U rodičů, je 
též důležité, že mezi sebou mají dobré vztahy a pak si navzájem 

pomůžou, ať už se 
jedná třeba o odvoz 
dětí na tréninky či 
závody. Jelikož počasí 
v průběhu soustředění 
nebylo úplně přívětivé, 
zařadili jsme do 
programu lezeckou 
stěnu a plavání.
  V listopadu 
jsme opět zahájili 
společné tréninky, 
které byly zaměřeny na 
všeobecnou přípravu. 
Scházeli jsme se 
pravidelně v pondělí a ve středu. Několik tréninků jsme objeli na 
inline bruslích, od prosince jsme začali trénovat v tělocvičně. Starší 
bajkeři navíc absolvovali běh venku. Tréninky v tělocvičně byly 
zaměřeny na rozvoj obratnosti, výbušnosti, síly, ale i gymnastiky. 
O víkendech, když přálo počasí, vytáhli ti nejstarší silničky z garáží 
a objeli společný vytrvalostní trénink.  Listopad a prosinec nám 
přinesl i pár kulturních vložek. Závodníci se zúčastnili závěrečných 
vyhlášení seriálů, někteří z nich byli velmi úspěšní. Nejhojnější 
účast jsme zaznamenali na vyhlášení regionálních seriálů, zejména 
na Plzeňské lize horských kol, Talent cupu a MTB biatlon cup.

  Pro zpestření zimní přípravy vytáhli sestry 
Vítkovy a Prokop Schmid svá cyklokrosová kola 
a objeli několik závodů v cyklokrosu.
  V prosinci a lednu, když nám přálo počasí, jsme o víkendech 
vyráželi na běžky. Pro některé to znamenalo první kontakt s 
úzkými dřevíčky, jiní zase zdokonalovali svou techniku, ale 
pro všechny to byly skvělé tréninky, které se dají příjemnější ►



formou odtrénovat v nepříjemných zimních teplotách. V 
lednu zároveň pokračovaly tréninky v tělocvičně.

Pololetní prázdniny jsme jako obvykle využili ke 
společnému soustředění na Šumavě. Soustředění se konalo 
od středy 31. ledna až do neděle 4. února. Společného kempu 
se zúčastnilo 14 závoďáků a 4 trenéři, prostě a jednoduše 
plná chata. Pán bůh nám ale s tím počasím moc nepřál, 
soustředění doprovázelo pochmurné počasí. Žádný sníh, ale za 
to časté přeháňky. Proto jsme nechali běžky uklizené v šatně a 
vytáhli boty na běh a chůzi a v neposlední řadě také plavky.

V únoru finišovala příprava v tělocvičně a už pomalu 
oprašujeme naše stroje na novou sezónu. Na začátku března čeká 
starší závodníky tradiční soustředění ve slunném Toskánsku, 
kam si bereme bajky, abychom našli starou dobrou techniku 
ukrytou někde v podvědomí a dostali do sebe pár intenzit. 
Soustředění vyvrcholí prvním otvírákem sezóny 24. března na 
rakouském poháru v Langenlois. Týden na to už nás všechny 
čeká závod ve Stupně a celý kolotoč se opět zastaví až v září.

Podtrženo, sečteno, do sezóny 2024 vyrážíme v 30 členech, 
nově k nám na podzim přibyla Eliška Řandová, pod vedením 
trenérské čtveřice Renáta Foltýnová, Martina Duchková, 
Michal Klug a Václav Hauer.  Sledujte nás pravidelně na 
stránkách Sokola a 4.-5. května se těšíme, že nás přijdete 
podpořit do touškovské rokle na Český pohár.■	

Trenéři Renáta Foltýnová, Martina Duchková,
Michal Klug a Václav Hauer

16 TOUŠKOVSKÝ SPORŤÁK



TOUŠKOVSKÝ SPORŤÁK 17

Dnes jsme 
vyzpovídali novou 
vedoucí volejbalu,  
trenérku žákyň a 
kadetek, Anetu 
Hanišovou (22 
let), která vede 
oddíl s Petrem 
Kašparem.  
  

Anet, prozraď našim čtenářům něco o sobě.
Studuji čtvrťák Lékařské fakulty v Plzni. Jsem hodně cílevědomá … 
vždyť pro to být lékařkou jsem se rozhodla už v deseti letech a jdu 
si stále za tím. K volejbalu mě přivedli rodiče někdy v sedmi letech 
po naší dovolené, kde jsem se snažila plácat do míče. Přivedli mě k 
trenérce, která dříve trénovala moji tetu a já u toho zůstala až do 
teď.

Takže sis to vyzkoušela jako hráčka a teď jako trenérka.
Jo, mě práce s dětmi baví, ale jako povolání nebo zaměření jsem si 
to nevybrala, tak si to kompenzuji s holkami tady. Ale teď po roce, 
když to nešlo skloubit se studiem, jsem se k tomu v krajském přeboru 
vrátila i jako hráčka za TJ Union Plzeň.

 A co rodina?
Mám o čtyři roky staršího bráchu, který mi občas pomáhá s tréninky. 
Jinak spolu od mala ve všem soupeříme a to mě posouvá dál. Když jel 
na rok na školu do Francie, já musela do Německa. Když jel studovat 
na Maltu, já do Anglie. Má hodně zkušeností s prací s dětmi a zná 
hodně moderních metod, které se snažíme do tréninku zařazovat. 
Rodiče jsou také celoživotní sportovci, mamka závodila na běžkách 
a taťka hrál basket.

Jaký je tvůj největší dosažený úspěch?
Ve sportu asi třetí místo na mistrovství republiky starších žákyň s 
naší partou, s kterou jsme vyrostly, bylo to dávno, někdy v roce 2016. 
A osobně asi to, že jsem chtěla být doktorkou a směřuji k tomu i za 
cenu, že jsem přišla o extraligu kadetek ve volejbale, protože jsem 
dala přednost Církevnímu gymnáziu před Sportovním a tím si 
zavřela cestu. Ale medicína vyšla a teď mi zbývá ještě 2,5 roku.

A  co neúspěchy?
Těch bylo spoustu, ale největší asi to, že jsem si nezahrála extraligu, 
bylo mi hodně vytýkáno, že jsem si zvolila jiný směr než sport.

 Co Touškov a volejbal, jak ses k nám dostala?
Já jsem k tomu přišla jako slepý k houslím. Přes maminku jedné 
ze svěřenkyň v bdeněveské hospodě… a zrovna to bylo v době, kdy 
tu probíhaly změny a trenéři byli potřeba. A já neumím říct ne. 
A protože se s ničím nes…u, tak jsme si s holkami na sebe chvilku 
zvykaly, ale podařilo se nám vybudovat skvělou partu i za cenu, 
že několik děvčat skončilo. Holky suprově makaj a to tak, že po 
šesti měsících spolupráce fungují tak, jak bych si představovala. 
Cíle si můžeme dávat jakkoli vysoké, ale za mě, když vidím dnešní 
společnost, tak je cíl, aby vůbec sportovaly a aby je to bavilo. Postupy 
apod. už bude jen bonus..

Výborně, máme stejnou vizi … moc děkuji za rozhovor a přeju 
hodně úspěchů jak hráčce, tak trenérce.

Za TJ Sokol Město Touškov
se ptal Pavel Foltýn

Rozhovor s Anetou Hanišovou

PÁTEK 11. října 2024
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Volejbalové okénko
Skvělé týmové pojetí a hra na vzestupu, 
výborná a poctivá práce trenérek a 
trenéra, nadšení a taky důležité úspěchy 
zdobí v posledním soutěžním období náš 
volejbalový oddíl TJ Sokol Město Touškov. 
Na úrovni přípravky se můžeme pochlubit 
druhým místem ve skupině a postupem 
do vyšší výkonnostní skupiny. Žákyně a 
kadetky předvedly na turnajích, včetně těch 
domácích, námi pořádaných, odhodlání 
vyhrávat, daly do toho maximum a 
několik výher je pod vedením zkušených 
trenérů posunulo výš. Družstvo žen 
se nám na okresní úrovni umísťuje na 
předních pozicích a na krajské úrovni jsou 
mnohdy rovnocenným soupeřem papírově 
zkušenějších týmů.  A celek smíšeného 
týmu A nás v 1. AVL lize reprezentuje 

více než důstojně. Jen tak dál… 
  Základna volejbalové rodiny se 
ustálila na 65-ti aktivních členech 
z celkového počtu 78 volejbalistů 
a volejbalistek. Evidujeme nové 
členy, přibývají i navrátilci z oddílu 
ve Vejprnicích, naopak dlouhodobě 
neaktivní budou postupně vyřazeni. Pro 
trenérské týmy, které se nám stabilizovaly, 
připravujeme účast na školících kempech s 
jasným cílem, získat licenci III. st. a tím ještě 
více zkvalitnit tréninkové jednotky.   
  Kromě volejbalových povinností nás 
na jaře čeká pravidelná brigáda, pracné 
odplevelení plochy, práce na antuce, 
která by si už zasloužila nový povrch. 
Zbytek areálu je vzorový a naším cílem 
je, aby i volejbalový koutek vypadal 

stejně reprezentativně jako ten 
fotbalový a tenisový.  
  Po více než čtyřech letech 
se mé působení ve volejbalovém 
oddílu a ve výkonném výboru 
TJ Sokol Město Touškov blíží 
ke konci. Nastal čas předat 

štafetu dalšímu nadšenci, který volejbal 
posune opět o krůček dál a přinese 
nové nápady a myšlenky. Děkuji všem z 
oddílu a z vedení klubu, kteří se podíleli 
na budování volejbalu v našem městě, 
zejména ve složité době po covidu, s 
přáním dalších bohatých sportovních 
prožitků všem členům oddílu. ■

Ján Boháč

PŘÍPRAVKA

Letos se nám sezóna plná volejbalu opět vydařila. Přidalo 
se k nám do teamu pár nových dětí, které se rychle 
přizpůsobily prostředí a hned se zapojily do aktivit kolektivu. 
Jedná se o Damiena Trhlíka a Amálku Nedelkov. 
  Přihlásili jsme se do nové soutěže, a to do Městského 
přeboru, který se konal už 4x na 1.ZŠ v Plzni. Čekají nás ještě 
dva zápasy, na tom posledním konečné vyhodnocení a umístění 
za celou sezónu. Na tuto turnajovou soutěž jezdila jen čtyři 
děvčata, a to Sabina Hložková, Adéla Hlaváčková, Kateřina 
Bobotová a Eliška Dlouhá. Na to, že to bylo pro holky úplně 
něco nového, tak rychle pochopily smysl hry a mohli jsme vidět 
několik krásných a bojovných volejbalových výměn. Holky si 
tuto soutěž moc oblíbily, protože zde mohou používat i jiné 
volejbalové údery než jenom prsty, tzv. pinkání. Do další sezóny 
máme v plánu přihlásit nejen trojky, ale také mini-týmy. 
  Druhou, a to už klasickou soutěží, je barevný mini-volejbal, 
který má několik kol. Máme odehrána již tři kola, která se konala 
na 15.ZŠ v Plzni, na Lokomotivě v Plzni a v Klatovech. Další dvě 
kola jsou ještě před námi, a to v Rokycanech a ve Šťáhlavech. 
Povedlo se nám obsadit všechny barvy mini-volejbalu, a to 
takto: „Žlutou skupinu“ zastupovala Julie Hoblová s Amálkou 
Nedelkov, „Oranžovou skupinu“ reprezentovala Elen Machová, 

Anička Neumannová a Majda Šelmátová a „Červenou skupinu“, 
Sabina Hložková, Adéla Hlaváčková, Kateřina Bobotová, 
Eliška Dlouhá, Anežka Lišková a Damien Trhlík. 
  Každý z teamu si letos zahrál několik soutěží a i přes 
to, že některé hry nebyly vzorové, tak jsme si domů odvezli 
i několik krásných umístění. Povedlo se nám přivést naše 
první zlato a byla to obrovská motivace pro holky, aby šly do 
další sezóny se stejnou chutí jako do té letošní. ■  

      Kim Wabnnegerová, Kateřina Nová

ŽÁKYNĚ A KADETKY

Naše první společná sezóna žákyň a kadetek se blíží pomalu ke 
konci. Utekla lusknutím prstu a byla to jízda jako na horské dráze. 
První polovinu sezóny jsme se spíše seznamovaly. V kolektivu, s 
míčem, s novými posty. Musím uznat, že to nebylo 
vždy jednoduché. Ani pro mě, ani pro holky. Ale 
kdyby všechno bylo snadné, byla by to nuda. 
  Sezónu jsme začaly již v říjnu prvním turnajem 
starších žákyň, který se konal v Klatovech. Byla to 
premiéra jak pro trenérku, tak pro spoustu hráček. 
Z turnaje jsme domů přivezly 2 body, což bylo rozhodně pozitivní. 
Tím jsme se zařadily do skupiny o 10.-13.místo. V této skupině 
jsme taky po dobu celé sezóny zůstaly. Při každém následujícím 
turnaji se nám povedlo urvat pár bodů a prozatím si držíme 

průběžné 11.místo. Nyní máme před sebou poslední turnaj, 
který zakončíme tam, kde to všechno začalo – v Klatovech. 
  Kadetky měly začátek sezóny o něco pochmurnější. Začaly 
prvními zápasy v Rokycanech, kde se nám začátek bohužel moc 
nevyvedl a z prvních zápasů jsme si nepřivezly ani bod. Nicméně 

v průběhu zimy jsme získaly posily. Spoustu 
nových hráček s týmovým duchem, které 
bez problémů naskočily do rozjetého vlaku a 
zapojily se do hry. To vedlo k získání prvních 
bodů do tabulky, a navíc k nabrání velmi 
cenných zkušeností. Stejně jako žákyně, tak i 

kadetky čekají poslední zápasy. A kde jinde než v Klatovech. 
  Sezóna byla náročná pro všechny. Hráčky, trenéry i rodiče. 
Tímto bych chtěla moc poděkovat všem rodičům za jejich ochotu 
a podporu. A taky za trpělivost. Všichni se teprve své nové ►
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role učíme. Holky začínají krásně spolupracovat jako tým a já 
věřím, že do nadcházející sezóny toho spoustu natrénujeme. 

No a náš cíl? Připravit se na další sezónu kadetek a juniorek, 
abychom se půlku období pouze nerozkoukávaly. A taky 

naučit se nervy udržet na uzdě, když se zrovna nedaří.  ■

Aneta Hanišová, Petr Kašpar

ŽENY

Půl sezóny v našem týmu uběhne jako nic a my pro vás máme shrnutí 
toho, co jsme od loňského září stihly odehrát. Bohužel v Krajském 
přeboru skončil tým z Rokycan, soutěž má tedy sedm zástupců.
  Září je pro nás nejvytíženějším měsícem, protože startují 
kola krajského přeboru. Čekala nás tři dvojutkání proti týmům 
z Košutky, Vodních Staveb a Vejprnic. Povedla se nám utkání 
proti týmům z Košutky a z Vodních Staveb - oba zápasy jsme 
dotáhly do tiebreaku, který jsme bohužel prohrály. Ovšem 
tato utkání patřila z naší strany k velice povedeným. V měsíci 
říjnu nás čekaly zbylé týmy, tedy loňský vítěz Letná „B“, 
Bezděkov a Stod. Ovšem tyto týmy patří v tabulce do TOP 3 a 
nedaly nám možnost si sáhnout na nějaký bod. Podzimní část 
soutěže jsme tedy strávily na posledním místě tabulky. Máme 
možnost to ale napravit, protože co nevidět začíná jarní část 
soutěže. První utkání hrajeme doma proti Košutce 27. dubna.
  Kromě krajského přeboru máme opět přihlášený okresní 

přebor Plzeň-sever. V této soutěži je 10 družstev, která jsou 
rozdělena do dvou skupin po 5 týmech. První kolo 11.11. jsme 
pořádaly u nás v domácí hale Města Touškov. Možná i vlivem 
domácího prostředí se nám velice dařilo a dva zápasy jsme vyhrály 
2:0 a jeden s Horní Břízou bohužel v tiebreaku prohrály 1:2. 
Druhého kola se z důvodu velké marodky neúčastnil tým z Plas a 
na nás čekaly pouze dva zápasy. Ovšem náš tým byl ve vynikající 
formě a odvezl si plný počet bodů za dvě výhry. Naopak bez 
formy jsme se ocitly ve třetím kole, kde jsme všechna tři utkání 
prohrály. Poslední kolo před koncem soutěže jsme odehrály 
10.2. na 18.ZŠ. Dvě výhry a jedna prohra nás v polovině soutěže 
dovedly na celkové 4. místo. Tím pádem jsme postoupily do 
„lepší“ tabulky a budeme mít možnost si v okresním přeboru 
zahrát o první místo. Další zápasy nás čekají 23.3. a 13.4.
  Jako loni, tak i letos, jsme se první sobotu v roce 2024 
zúčastnily turnaje žen na Skvrňanech. Cestou na tento 
turnaj pravila naše nahrávačka Ivča „jedeme vyhrát“ a 
kdo by to byl tušil, my jsme opravdu vyhrály! Po čtyřech 
vyhraných zápasech 2:0, jsme celý turnaj ovládly a do nového 
roku tak vkročily pravou volejbalovou nohou. ■

Michaela Jindáčková

Soupiska žen pro volejbalovou sezónu 2023/2024: 

Boháčová Eva, Chalupná Kristýna, Fořtová Tereza, 
Holíková Lucie, Ježková Eliška, Jindáčková Michaela, 
Martínková Anna, Slavotínková Hana, Telínová 
Veronika, Tichá Lapková Lucie, Trnková Ivana, Uhlová 
Věra, Vicari Václava, Vočadlová Kateřina, Šafaříková 
Štěpánka, Kašparová Lenka (hostování).
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A TÝM SMÍŠENEK

Jako každoročně i letos jsme se přihlásili do první amatérské 
volejbalové ligy v Plzni. Abychom otestovali naše síly po 
turnajové odmlce, je možnost pro všechny týmy z AVL přihlásit 
se na přípravný turnaj, kde soupeří týmy jak první, tak i druhé 
amatérské ligy. I my jsme možnost zúčastnit se přípravného 
turnaje využili a skončili na sedmém místě z 11 přihlášených 
týmů. Poté nás již čekala ostrá kola turnajů. V termínech 12.11., 
3.12 a 14.1. nás čekaly turnajové dny. Každý turnaj jsme odehráli 
pět zápasů se vzestupnou tendencí. První turnaj se našemu týmu 
vůbec nepovedl, ovšem další turnaje jsme se snažili pozvednout 
herní výkon jednotlivců a celková hra týmu se zlepšila. Ovšem 
v dalších zápasech nás čeká ještě hodně práce.  Tabulka se po 
odehraných kolech bodově seřadila a nás čekají poslední dva 
herní turnajové dny, kde se budou již týmy umisťovat v tabulce 

a bojovat o horní příčky. V termínech 17.3. a 6.4. nás čeká 
boj v tabulce o 9. místo na Západočeské univerzitě v Plzni.
  Přes letní sezónu se plánujeme účastnit turnajů, 
které budou pořádané v Plzeňském kraji a okolí. 
Trénujeme každou neděli od 19:30 - 21:00 v touškovské 
tělocvičně a uvítáme mezi sebou další zkušené hráče. ■

Michaela Jindáčková, Ivana Trnková

Soupiska týmu Smíšenek A pro volejbalovou sezónu 
2023/2024: 

Tomáš Jindáček, Vojtěch Košař, Jakub Vašíček, 
Jakub Horáček, Šácha Petr, Michaela Jindáčková, 
Tereza Fořtová, Veronika Telínová, Lucie Holíková.

B TÝM SMÍŠENEK

Tým smíšenek B se od podzimní sezóny 2023/2024 scházel 
pravidelně při trénování v hale v Městě Touškově každé 
pondělí od 19.00 do 20.30 hod. Naše řady posílilo několik 
nových hráčů a hráček. Celkem máme 18 členů. Začátkem 
září 9.9.2023 jsme pořádali na místním antukovém hřišti 
tradiční otevřený volejbalový turnaj. Pozvání přijali volejbalisté 

a volejbalistky z okolních obcí. Po odehraném, vyrovnaném 
turnaji jsme všichni poseděli v místní hospůdce na hřišti. 
1.12.2023 se konal vánoční večírek opět u jednoho člena z 
našeho týmu. I přes nepřízeň počasí se nás sešla téměř polovina. 
Program byl opět fantastický. Děkujeme organizátorovi. Na 
jaře 2024 opět plánujeme zorganizovat otevřený turnaj. ■

Ivana Trnková, Naděžda Linhartová
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FOTOALBUM: Volejbalový oddíl žákyně a kadetky



Šachový oddíl TJ
Vážení sportovní přátelé, dovolte mně informovat o dění v 
šachovém oddílu. Stále trénujeme každé pondělí. Na tréninky jsou 
zváni všichni bez rozdílu věku nebo úrovně dovedností. Letos jsme 
se poprvé přihlásili do Regionálního přeboru, při psaní tohoto 
příspěvku nás čeká poslední kolo. Výsledky byly v sezoně jako 
na houpačce, hlavně z toho důvodu, že jsme chtěli dát příležitost 
všem hráčům. Nicméně se povedlo pár hezkých výsledků a naše 
první sezóna nebyla úplným propadákem. Příští rok se určitě 
znovu přihlásíme a do budoucna zvažujeme nasazení dvou týmů, z 
kterých by se jeden mohl ucházet o postup. 

  V říjnu jsme si s Pavlem Foltýnem, Martinem Havlíkem 
a Jonášem Křiváčkem zajeli na Pilsner Open Festival. Zde se 
nejvíce dařilo Pavlovi, ale skvěle jsme si zahráli všichni. Tuto akci 
doporučujeme všem, bez rozdílu výkonnosti.

  V prosinci jsme uspořádali již druhý ročník turnaje O pohár 
starostky města, na který jsme si zapůjčili prostory KCMT. Turnaje 
se zúčastnilo 27 hráčů různých výkonností a z různých oddílů. 
Jsme moc rádi, že si přišli zahrát a podpořit nás jak místní občané, 
tak i zkušení hráči z Plzně, Nýřan nebo Líní. Věříme, že se tento 
turnaj stane tradicí a bude se neustále rozšiřovat a zvětšovat. 
Děkuji všem, kteří se na této skvělé akci podíleli.  

Výsledky:
https://chess-results.com/tnr847468.aspx?lan=5&art=1

  A co nás čeká? V době psaní tohoto článku se chystáme 
na okresní přebor škol do Kaznějova, kde postavíme hned dvě 
družstva a chceme postoupit do krajského kola. V červnu se 
můžete těšit na druhý ročník Turnaje pod širákem, v létě Turnájek v 
holanďanech a chceme více vyrážet na turnaje pro děti.

trenér 
Jiří Zemen

               

◄  Černý dá jedním      
   tahem mat
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▲ Po turnaji v pivovaru

▼  Snímky z turnaje O pohár starostky města 16.12.2023
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Sezóna 2023/2024 u Rakeťáků

Aktuální sezóna byla pro badmintonový oddíl 
Rakeťáků ve znamení velkých změn. Po konci loňské 
sezóny se s námi rozloučila část svěřenkyň a svěřenců, 
jež již odrostla a dospěla do věku, kdy buď mění zájmy nebo pro 
ně bylo obtížné skloubit čas tréninků s povinnostmi v nových 
školách. Nicméně řady oddílu nezůstaly moc dlouho prořídlé. 
Záhy po zahájení podzimní části sezóny, a pak opět po novém roce, 
byl náš kádr rychle doplněn o nové a musím podotknout, že velmi 
šikovné svěřence. Momentálně tak můžeme hlásit plný stav oddílu. 
Změnami procházel i trenérský tým. Na začátku podzimu se s námi 
rozloučil zakladatel a dlouholetý výrazný tahoun oddílu Standa 
Novák. Ale zdá se, že opět chytil pověstnou druhou mízu (to už se 
tak s blížící padesátkou stává) a od února se s novou vervou stará 
zejména o výrazné posílení fyzické kondice Rakeťáků (tak snad to 
naši svěřenci přežijí). Tímto zajímavým úhybným manévrem se 
Standa uvolnil z funkce vedoucího oddílu, a tak Verča Rožánková 
převzala roli hlavní trenérky oddílu a Míra Flídr se pak ujal role 
hlavního byrokrata a cifršpiona. Navíc byl trenérský tým posílen i o 
naší dlouholetou svěřenkyni Nelču Strakošovou, která se s vervou 
věnuje zejména nováčkům oddílu.

Jinak by se dalo říct, že podzim v oddíle Rakeťáků probíhal v 
zaběhlých kolejích. Naši oddíloví nováčci si velmi rychle osvojili 
základy hry a překvapivě celkem obstojně i pravidla, a tak byli 
schopni se zapojit hned do prvního oddílového turnaje, konaného 
v říjnu. Turnaj byl tradičně rozdělen na dvě výkonnostní kategorie, 
kde se zejména v mladší kategorii překvapivě odehrál lítý boj, do 
kterého se plně zapojili i naši nováčci. Chvílemi to byly doslova 

sestro/bratrovražedné zápasy s maximálním 
sportovním a emocionálním nasazením. Zbytek 
podzimu byl sice poznamenán vyšší nemocností v 
oddílu, ale obrátili jsme to v přednost. Díky naopak 
většinou pevnému zdraví trenérů a o trochu více 

místa v hale, jsme se mohli hlavně nováčkům maximálně věnovat 
a provádět důkladnější nácvik základních technik hry. Naštěstí 
pro podzimní část sezóny, kterou představoval Mikulášský 
turnaj, byl oddíl skoro v plné síle. Děti se na turnaj velmi těšily a 
opět předvedly skvělé výkony podpořené maximální snahou o 
úspěch. Zakončení kalendářního roku jsme již tradičně věnovali 
oblíbenému sportování s rodiči. Připravili jsme si pro děti a 
rodiče různé pohybové činnosti, ve kterých proti sobě soupeřily 
dva týmy a pak si rodiče mohli zkusit se svými ratolestmi zahrát 
badminton, aby viděli, jaký pokrok během podzimu děti udělaly. ►

Badmintonový oddíl



Nový rok oddíl zahájil velmi zostra, a to tradičně turnajem 
pro veřejnost, který se konal v sobotu 27.1.2024. Po loňských 
zkušenostech se slabší účastí, zejména v ženské kategorii, jsme 
využili významné pomoci TJ s letákovou kampaní a s realizací 
neodolatelné videopozvánky. Velkou odezvu měla rychlá nátlaková 
akce na místním ženském turnaji v líném tenise, kde si jedna z 
dlouholetých účastnic našeho turnaje zajistila dostatečný počet 
soupeřek. Novinkou pak byl speciální seznamovací trénink konaný 
týden před turnajem. Tohoto tréninku, který zlomil všechny 
váhající zájemce, se zúčastnilo neuvěřitelných 11 zájemců. 
Nebýt onemocnění a jiných neočekávaných závazků, mohl být 
celkový počet účastníků turnaje až 30. Nicméně konečný počet 23 
dorazivších hráček a hráčů nás velmi mile potěšil. Celý turnaj se 
pak nesl v příjemné atmosféře plné skvělých sportovních výkonů, 
urputných zápasů, bojovných soupeřek a soupeřů. Bylo tedy 
stále na co se dívat, i když pozornost mnohých byla letos výrazně 
odváděna do předsálí, které bylo hojně zaplněno dobrotami 
připravenými účastnicemi turnaje (bylo znát, že se turnaje 
zúčastnilo mnoho touškovských tenistek).

Jak již bylo zmíněno v úvodu, s novým rokem se nám opět 
oddíl rozrostl o spoustu dalších nových rakeťáků. První měsíce tedy 
budeme věnovat nácviku základních úderů a technik, aby se již 
na jaře, v rámci velikonočního oddílového turnaje, mohli nováčci 
těšit ze svých výkonů. Přelom jara a léta bychom pak rádi věnovali 
naší hlavní události roku 2024, a to oslavě již desetiletého výročí od 
založení oddílu. Máme v plánu kulaté výročí řádně oslavit, a proto 
již připravujeme i pro sportovní veřejnost naší obce, myslím, velmi 
zajímavý program. Konec sezony pak již tradičně v červnu završíme 
společným setkáním celého oddílu včetně rodičů. Doufáme, že na 
tomto setkání nejen zhodnotíme sportovní výkony Rakeťáků, ale i 
strávíme příjemné společné odpoledne.

              za Rakeťáky Miroslav Flídr
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Tenisový rok 2023
Šest tradičních turnajů plus jedna halová specialita.

Prvním tenisovým víkendem roku se stalo datum 13. a 14. 
května. Sezónu začaly v sobotu dámy čtyřhrou. Osm přihlášených 
dvojic si to rozdalo v základní skupině každý s každým a potom 
nadstavbou o umístění na prvních třech místech.

o 3. místo     Trsková – Vojtěchovská x Bártová – Vicari                 5 : 3
finále       Gütterová - Kohutová x Rumlová – Straková            6 : 1

V neděli následovala mužská čtyřhra. Dvanáct dvojic se 
rozlosovalo do dvou skupin, ze kterých postupovaly první dvě 
dvojice do bojů o poháry.

o 3. místo     Rath – Voráček x Volín – Wirland                 5 : 4
finále       Sušánka – Havlíček x Malát – Tkachenko                   6 : 0

Třetím turnajem byla „ Smíšená losovaná čtyřhra“
24.6 dorazilo dvacet hráčů a hráček. Po rozlosování do dvojic a 
dvou skupin začal asi nejoblíbenější turnaj roku.

o 3. místo     Rumlová K. – Pokorný x Bínová – Němec                 5 : 3
finále        Straková – Weisskopf x Flídrová – Ruml                    6 : 3

Čtvrtý a pátý turnaj proběhly o víkendu 2. a 3. září
Byly to turnaje losovaných dvojic. Sobotu odehrály opět jako první 
dámy. Sedm dvojic - každá s každou a potom semifinále a zápasy o 
poháry.

o 3. místo      Rumlová G. – Trnková x Straková – Zimmerhacklová    5 : 1
finále         Kubíková – Gombitová x Trsková – Bártová            7 : 6

V neděli dorazilo šestnáct mužů, kteří odehráli po rozlosování 
do dvojic skupinu každý s každým jejíž výsledky určily i konečné 
pořadí v turnaji.

1. Weisskopf – Zítka
2. Němec – Hirth
3. Maška – Pokorný
4. Wirland – Racek
5. Ruml – Linhart
6. Ďuriš – Lisec
7. Sedlák – Novák
8. Fišer – Flídr

Smíšena čtyřhra 16.9.
Turnaj o „Putovní tenisák“ se stal tradičně nejobsazenější. Patnáct 
dvojic, tři skupiny a spoustu legrace, tenisu a jako vždy plný stůl 
dobrot ukončilo loňskou venkovní sezónu. 

o 3. místo       Vicari – Weisskopf x Trnková – Zítka                5 : 0
finále          Kleinová – Sušánka x Rumlová G. – Kryč               6 : 1

A JEDEN NAVÍC
Novinkou se stal ženský turnaj losovaných dvojic v „Líném tenise“ 
v místní hale. Osm dvojic odehrálo na čtyřech badmintonových 
kurtech skupinu, ze které vzešly výsledky. Tento turnaj se velice 
líbil a v letošním roce ho určitě zopakujeme a zřejmě nejen jednou.
1. Syrovátková – Zahradníková
2. Vojtěchovská – Kubíková
3. Havlíková – Žaludová
4. Flídrová – Rumlová K.
5. Kuliková – Trsková                                                                     ►
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6. Rumlová G . -Šlapáková
7. Hlaváčková – Zimmerhacklová
8. Komancová – Bártová

Liga žen
Jedenáctý ročník odehrálo dvanáct hráček a vítězka Monika 
Flídrová svůj titul obhájila už potřetí za sebou, celkově po páté a 
tím vyrovnala rekord Valiny Strakové.

1. Flídrová Monika
2. Trsková Jana
3. Kubíková Míša
4. Rumlová Gábina
5. Šlapáková Iveta
6. Trnková Ivana
7. Rumlová Kateřina
8. Vojtěchovská Jitka
9. Bártová Martina
10. Turková Denny
11. Zimmerhacklová Iva
12. Hirt Pavla

ROZPIS TURNAJŮ NA ROK 2024
V letošním roce budeme mít malé výročí, protože to bude už 10. 
rok, kdy turnaje pořádáme. Budeme moc rádi, když se přihlásí i ti, 
kteří s námi pravidelně nehrají. Neostýchejte se a přijďte!
Těm „věrným“ moc děkujeme za účast a za to, jakou mají turnaje 
skvělou atmosféru.

25.5. SOBOTA – DÁMSKÁ ČTYŘHRA
26.5. NEDĚLE – MUŽSKÁ ČTYŘHRA
8.6. SOBOTA – MUŽSKÁ LOSOVANÁ ČTYŘHRA
9.6. NEDĚLE – DÁMSKÁ LOSOVANÁ ČTYŘHRA
29.6. SOBOTA – SMÍŠENÁ ČTYŘHRA – Turnaj „O putovní 
tenisák“
21.9. SOBOTA – SMÍŠENÁ LOSOVANÁ ČTYŘHRA

Informace i fotky z předchozích turnajů najdete na stránkách TJ 
Sokol. Sledujte je, pro případ nějaké změny budou informace 
umístěny na webu. Přejeme všem úspěšný sportovní rok a na 
kurtech se na vás budeme těšit.

Homer a Katka
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